



# SICO's Fixed Income Strategy Wins Best MENA Fixed Income Fund Strategy

SICO BSC (c), a leading regional asset manager, broker, and investment bank, with direct presence in Bahrain, Saudi Arabia, and the UAE, announced today that it has been awarded the prestigious award of Best MENA Fixed Income Strategy over 1 Year for 2024 by Global Banking & Markets Middle East Awards. The strategy achieved a remarkable net return of 5.4% in 2024, significantly outperforming the FTSE MENA Broad Bond Index, which recorded a return of 3.4%. This recognition marks the second time that SICO has received this esteemed award, following their recognition in 2022.

As of March 2025, SICO has USD 7.9 billion in assets under management including six main GIPS Composites, alongside other customized management portfolios and three public funds in fixed income and money market strategies.

Ali Marshad, Group Head of Fixed Income Asset Management at SICO expressed his pride in receiving the award, saying, "We are honoured to have once again received this prestigious recognition, which reflects our commitment to excellence in delivering value to our clients. This achievement is a testament to our investment philosophy, strong trading infrastructure, and dedicated team, especially in a year that proved challenging for this asset class. Additionally, our strategic presence in Saudi Arabia through SICO Capital further enhances our ability to support clients in the region and drive impactful investment outcomes. Our goal is to build on this success by helping our clients achieve consistent and sustainable above-average returns, ensuring they



benefit from our expertise in the evolving market landscape, while offering better protection on the downside."

Manuel Al Mutawa, Vice President of Fixed Income Asset Management at SICO, highlighted the strategic approach that led to this success, commenting, "What helped us last year despite the market volatility was that we focused on maintaining a neutral duration with a skew towards non-investment grade assets, an overweight position in Egypt and Saudi, as well as particular security selection in high-yield corporates. Our regional diversification and active management allowed us to capture attractive opportunities across both sovereign and quasi-sovereign and corporate issuers, while maintaining a strong risk-adjusted return profile for our clients."

Following the success of its SICO Fixed Income Fund, which was launched in 2013, SICO expanded its offerings by introducing the Shari'ah-compliant Elzaad Sukuk Fund in 2023, which complements the existing SICO Capital Murabaha Fund for Shari'ah investors. These initiatives allow clients to capitalize on short-, medium-, and long-term market opportunities while providing numerous customized products yielding high single-digit returns.

"Congratulations to SICO on this well-deserved recognition," said **Victoria Behn, Managing Director of Global Banking & Markets**. "In a year defined by volatility and uncertainty, SICO Asset Management's Fixed Income Fund has stood out as a beacon of stability and skill. SICO proved its tactical excellence across MENA's complex debt landscape. With active positioning across sovereign and corporate bonds, a sharp focus on liquidity, and rigorous credit discipline, SICO managed to protect capital while capturing upside. In a market where preservation and performance rarely align, SICO's Fixed Income strategy is the clear choice for Best MENA Fixed Income Fund, 1 Year."

The Global Banking & Markets Middle East Awards recognise the most innovative and ground-breaking deals from sovereign, corporate, and financial institution issuers, borrowers, and investors. The awards celebrate the exceptional performance of financial institutions and professionals who have demonstrated excellence. SICO Asset Management was honoured for its exceptional work and dedication to providing fixed income strategies in the MENA region.

- Ends -

#### **About SICO**

SICO is a leading regional asset manager, broker, and investment bank with USD 7.9 bn in assets under management (AUM). Today, SICO operates under a wholesale banking licence from the Central Bank of Bahrain and also oversees two wholly owned subsidiaries: an Abu Dhabi-based brokerage firm, SICO Invest, and a full-fledged capital markets services firm, SICO Capital, based in Saudi Arabia. Headquartered in the Kingdom of Bahrain with a growing regional and international presence, SICO has a well-established track record as a trusted regional bank offering a comprehensive suite of financial solutions, including asset management, brokerage, investment banking, and market making, backed by a robust and experienced research team that provides regional insight and analysis of more than 90 percent of the region's major equities. Since inception in 1995, SICO has consistently outperformed the market and developed a solid base of institutional clients. Going forward, the bank's continued growth will be guided by its commitments to strong corporate governance and developing trusting relationships with its clients. The bank will also continue to invest in its information technology capabilities and the human capital of its 150 exceptional employees.

#### Media Contact:

Ms. Nadeen Oweis

Head of Corporate Communications, SICO

Direct Tel: (+973) 1751 5017 Email: noweis@sicobank.com





## سيكو تفوز بجائزة أفضل استراتيجية لأدوات الدخل الثابت في منطقة الشرق الأوسط وشمال أفريقيا

أعلنت سيكو ش.م.ب (م)، البنك الإقليمي الرائد في مجال إدارة الأصول والوساطة والخدمات المصرفية الاستثمارية والذي يتمتع بتواجد مباشر في مملكة البحرين والمملكة العربية السعودية والإمارات العربية المتحدة، اليوم أن استراتيجيتها لأدوات الدخل الثابت قد فازت بجائزة "أفضل استراتيجية لصندوق أدوات الدخل الثابت لمنطقة الشرق الأوسط وشمال أفريقيا" ضمن جوائز جلوبال بانكينج آند ماركتس ميدل إيست 2024، وقد حققت الاستراتيجية صافي عائد بنسبة 5.4% في عام 2024، متفوقة بذلك على مؤشر FTSE للسندات للشرق الأوسط وشمال أفريقيا، والذي حقق عائدًا بنسبة 3.4%. وتفوز سيكو بهذه الجائزة المرموقة للمرة الثانية بعد حصولها عليها في عام 2022.

تملك سيكو أصولا تحت الإدارة تبلغ قيمتها 7.9 مليار دولار أمريكي ويشمل ذلك ستّ استراتيجيات رئيسية لأدوات الدخل الثابت يتم إدارتهم وفق معايير الأداء الاستثماري العالمي، إلى جانب المحافظ الاستثمارية المُخصصة، وثلاثة صناديق عامة للدخل الثابت ومنتجات أسواق المال.

وقد عبر علي مرشد - رئيس إدارة الأصول لأدوات الدخل الثابت للمجموعة عن اعتزازه وسعادته بهذه الجائزة قائلة: "يسعدني فوز سيكو بهذه الجائزة المرموقة للمرة الثانية، وهو ما يعكس التزامنا الراسخ بتحقيق التميز وتوفير القيمة لعملائنا. هذا الإنجاز يؤكد قوة نهجنا الاستثماري، وخبرة فريق عملنا، ومتانة البنية التحتية للتداول خاصة في ظل عام شهدت فيها أسواق الدخل الثابت تحديات كبيرة. ولا شك أن تواجدنا في المملكة العربية السعودية من خلال شركة سيكو المالية قد ساهم بشكل كبير في تعزيز قدراتنا على دعم عملائنا في المنطقة، وتحقيق نتائج استثمارية متميزة. إننا نبذل قصارى جهدنا لمساعدة عملائنا على تحقيق عائدات مستدامة تفوق المتوسط المستهدف، بما يضمن استفادتهم من خبراتنا في التعامل مع تطورات السوق ، مع توفير الحماية من المخاطر."





من جانبه، أشار ماتويل المطوع - نانب رئيس إدارة الأصول لأدوات الدخل الثابت لدى سيكو إلى النهج الاستراتيجي الذي تتبعه سيكو والذي ساهم في تحقيق هذا النجاح قائلا: "بالرغم من التقلبات التي شهدتها الأسواق في العام الماضي، فإن ما ساعدنا على تحقيق هذا الإنجاز هو الحفاظ على مدة استحقاق مماثلة للمؤشر المرجعي لتفادي المخاطر المرتبطة بتقلبات أسعار الفائدة مع التركيز على الأصول ذات العوائد المجزية والتي تحمل تصنيف دون درجة الاستثمار ، و تخصيص أكبر للاستثمارات في مصر و السعودية ، فضلا عن اختيار الأوراق المالية للشركات ذات الإيرادات العالية. كما أن تنوع المحافظ في المنطقة، فضلا عن إدارتها بععالية قد أتاح لنا الاستفادة من الفرص الواعدة من الجهات السيادية والشركات المصدرة، مع توفير محافظ ذات عوائد مرتفعة معدلة حسب المخاطر

وفي أعقاب النجاح الذي حققه صندوق سيكو لأدوات الدخل الثابت الذي أطلق في عام 2013، حرصت سيكو على توسعة خدماتها من خلال إطلاق صندوق الزاد للصكوك المتوافق مع أحكام الشريعة الإسلامية في عام 2023، وهو ما يأتي مكملا لصندوق المرابحة من سيكو المالية المتوافق مع أحكام الشريعة الإسلامية. وتتيح هذه الصناديق للعملاء الاستفادة من فرص السوق على المدى القصير والمتوسط والطويل، مع توفير العديد من المنتجات التي تناسب مختلف الاحتياجات وتحقق عائدات عالية.

وفي تعليقها على هذه الجائزة، قالت فيكتوريا بهن، المدير الإداري لجلوبال بانكينج آند ماركتس: "تهانينا لسيكو على هذا التقدير المستحق. في ظل عام من التقلبات وعدم التيقن، نجح صندوق أدوات الدخل الثابت في أن يكون رمزاً للاستقرار والأداء المتميز. فقد أثبتت سيكو خبراتها الواسعة في قطاع أدوات الدين في منطقة الشرق الأوسط وشمال أفريقيا. وفي إطار التزامها المتواصل بتعزيز أدائها في السندات السيادية وسندات الشركات، ومع تركيز على السيولة واتباع اجراءات ائتمانية راسخة، نجحت سيكو في حماية رؤوس الأموال مع تحقيق عوائد ايجابية. وفي سوق يصعب فيه الجمع بين الأداء الجيد والحماية من المخاطر، تعد استراتيجية أدوات الدخل الثابت لمنطقة الشرق أدوات الدخل الثابت لمنطقة الشرق الأوسط وشمال أفريقيا."

تُمنح جوائز جلوبال بانكينج أند ماركتس ميدل إيست إلى الصفقات الأكثر ابتكارًا وتميزًا من الجهات السيادية والشركات والمؤسسات المالية المصدرة والمقترضين والمستثمرين. هذا وتحتفي الجوائز بالأداء الاستثنائي للمؤسسات المالية والمهنيين الذين أظهروا تميزًا في مختلف الفئات. وقد تم تكريم إدارة الأصول لأدوات الدخل الثابت في سيكو لأدائها الاستثنائي وإستراتيجياتها المتوازنة للدخل الثابت في منطقة الشرق الأوسط وشمال إفريقيا.

- انتهى-

### نبذة عن سيكو

تمثل سبكو أحد أبرز البنوك الإقليمية الرائدة المتخصصة في إدارة الأصول والوساطة والخدمات المصرفية الاستثمارية، وتصل قيمة الأصول تحت الإدارة لديها إلى 7.9 مليار دو لار أمريكي. وتعمل سبكو اليوم بموجب ترخيص من مصرف البحرين المركزي كبنك جملة تقليدي، كما تُشرف على شركتين تابعتين ومملوكتين لها بالكامل: سبكو إنفست وهي دار وساطة مالية مقرها أبوظبي، وسبكو المالية المزودة للخدمات المصرفية الاستثمارية والواقع مقرها في المملكة العربية السعودية. وتتخذ سبكو من مملكة البحرين مقرًا لها، وهي آخذة في التوسع على الصعيدين الإقليمي والدولي، كما تتمتع بسجل حافل بالإنجازات باعتبارها بنكاً إقليمياً موثوق يقدم مجموعة متكاملة من الحلول المالية، بما في ذلك إدارة الأصول والوساطة والخدمات المصرفية الاستثمارية وصناعة السوق، والتي يدعمها فريق بحوث قوي من أمهر الخبراء يوفر رؤية ثاقبة وتحليلات مدروسة عن أكثر من 90 بالمائة من الأسهم الرئيسية في المنطقة. ومنذ تأسيسها عام 1905، دأبت سبكو على تحقيق أداء متفوق في السوق، وأصبحت لها قاعدة عملاء عريضة من كبرى المؤسسات. وتمضي سبكو قدمًا في مسيرتها نحو المزيد من النمو والازدهار، والتي يقودها التزامها الراسخ بإطار حوكمة مؤسساتية قوي، فضلا عن سعيها الدائم إلى توطيد أو اصر الثقة مع عملائها. وستواصل سبكو الاستثمار في تطوير إمكاناتها التقنية ورأس مالها البشري الذي يتألف من نحو 150 موظفاً متميزاً عبر المجموعة.

لمزيد من المعلومات:

ندين عويس مدير العلاقات العامة، سيكو هاتف مباشر: 1751 5017 (973+) البريد الإلكتروني: noweis @sicobank.com